
Zasedání předsednictva ASO – 29. března 2010 
 
 
Předsednictvo ASO na svém březnovém zasedání projednalo následující body: 
 

a) Tajemník ASO Martin Vavrečka informoval předsednictvo o stavu práce 
pracovních skupin a pracovních týmů RHSD ČR, ve kterých jsou 
zastoupeni členové ASO. Z informace vyplynulo, že ne všechny pracovní 
skupiny či týmy jsou svolávány, jako např. pracovní skupina pro daně a 
pojištění. 
Všichni zástupci ASO v pracovních skupinách a týmech RHSD ČR byli 
opětovně požádáni, aby zápisy z jednání těchto orgánů zasílali 
tajemníkovi ASO Martinu Vavrečkovi. 

 
b) Předseda ASO Bohumír Dufek informoval členy předsednictva o 

plenárních zasedáních RHSD ČR, která byla od začátku roku svolána 
dvakrát, a to 21.1. a 2.2. Hlavním bodem jednání na obou zasedáních byl 
materiál „Návrh krátkodobých opatření pro východiska z krize a řešení 
jejích důsledků“. Záznamy z těchto zasedání jsou umístěny na webových 
stránkách ASO. Poslední plenární zasedání RHSD ČR před 
parlamentními volbami je plánováno na měsíc duben. 
Předsednictvo RHSD ČR bylo svoláno také dvakrát, a to 12.2. a 11.3. 

 
Dále předseda ASO podal informaci o problémech s rozšiřováním 
závaznosti kolektivních smluv vyššího stupně, které byly vyvolány 
přijetím novely živnostenského zákona, v důsledku čehož Český 
statistický úřad nemůže k některým zaměstnavatelům přiřadit kód CZ-
NACE. Takto se stanou tito zaměstnavatelé neidentifikovatelnými a 
účinnost institutu rozšiřování závaznosti KSVS je vážně ohrožena. 
O tomto problému jednal předseda ASO Bohumír Dufek s předsedou 
vlády Janem Fischerem. 

 
c) Místopředseda ASO František Tesař podal podrobnou informaci o 

zahájení projektu „Posilování sociálního dialogu – služby pro 
zaměstnance“, ve kterém je ASO partnerem ČMKOS. 
Upozornil také, že všechny základní informace o průběhu projektu jsou 
zveřejňovány na webových stránkách ASO. Vzhledem k tomu, že tento 
projekt, který by měl probíhat v letech 2010 – 2012, navazuje na 
předchozí projekt z let 2008 – 2010, v jehož rámci byla vytvořena řada 
metodických a studijních materiálů, odkázal proto na webové stránky 
ČMKOS, kde pod heslem „Lidské zdroje“, je možné tyto materiály 
nalézt. 

 



d) V bodě „Různé“ předseda ASO informoval o podané žádosti na další 
nový projekt pod názvem „Posilování sociálního dialogu využitím 
elektronického systému podpory rozhodovacích procesů zástupců 
zaměstnanců – ePodpora“. 
 
- Dále předseda ASO seznámil členy předsednictva s výsledky jednání 

s ministrem práce a sociálních věcí Petrem Šimerkou o navýšení 
dotace na BOZP o 4 %. 

 
- Tajemník ASO informoval o průzkumu zaměřeném na zastoupení 

ASO v krajských RHSD. Vzhledem k tomu, že ne ve všech těchto 
orgánech má ASO své zastoupení, a to i přes zájem ASO v nich 
pracovat, budou se tímto problémem předseda společně s tajemníkem 
intenzivně zabývat. 

 
- Na závěr byl představen a přivítán pan František Smetana, předseda 

Odborového svazu zaměstnanců pojišťoven, který se stal novým 
členem ASO. Pan František Smetana seznámil předsednictvo ASO 
s organizací a činností tohoto nového člena ASO. 

 
 
 

  
 
 
   


